
Styremøte den 6.09.2022 

Sted: Hos presidenten i Skjeberg 

Til stede: President Øistein Brodal, Søren Pyntlund, Ole Enger, Rune Larsen, Per Frode Rismark, Arne 

Nielsen. 

Referent: Ole Enger, sekretær 

Møtet åpnet i nydelig sensommersol på den overbygde solterrassen til familien Brodal. 

Budsjett: 

Søren presenterte Budsjett: 

Det ble informert om det nye regnskapssystemet, Fiken. Kontingenten diskusjoner. Blir det tatt opp 

nye medlemmer til Jul, har det vært praksis å betale et halvt år fremover. Da slipper man å betale til 

Rotary Int.  

Nytt medlem som blir tatt opp til jul skal betale et halvt års medlemskap. Den som blir tatt opp til 

skreiaften, på begynnelsen av året etter, betaler for ett kvartal. (Skjeltorp i dette tilfelle) 

Normalt har det vært en 10% økning i RF bidrag og Ryla. Man bør bake RF kontingenten i 

kontingenten for Skjeberg RK. Dette er, ifølge presidenten, tilfelle i dag i klubben. RF kontingent er kr. 

600. Vi har pr. nå 35 medlemmer.  

Det rekrutteres fem nye medlemmer for halv kontingent som et foreløpig forslag. Målet er 10 

betalende medlemmer. 

Husleie på kr. 169/mnd. blir betalt for manglende innbetalinger. Noe usikkerhet om månedsleiens 

pålydende. Vært litt opp og ned.  

Brynjulf Kjenstads medlemskap blir konvertert til æresmedlem. Det er nå registrert på Rotary's 

medlemsnett. 

Rekruttering: 

Øistein presenterer noen ideer i forbindelse med det. Presentasjon av klubben bør være personlig av 

rotarymedlemmet og en bekjent. Presidenten har formulert/foreslått en pamflett som kan leveres til 

aktuell person, evt. sendes ut til forskjellige kandidater. 

Rune presenterer strategi for rekruttering. Direkte prospekting. Facebook. Vi har foreløpig 124 

medlemmer av FB-siden vår. LinkedIn. Prospekting i denne også. – Arne tar seg av LinkedIn. Rune 

fortsetter med FB.  

Forslag fra Arne: Inn i pressen hvis det er gode, kjente foredragsholdere. 

Snakke med de andre klubbene om et større møte/Intercitymøte med gode foredragsholdere. Tidlig 

markedsføring og innsats må til. 

Diverse: 

Forslag: Søke om nye møtelokaler på Hafslund Hovedgård. Det bør bli litt mer «stil» på møtelokalene 

våre.  

Neste tema: Jutta vill at klubbene skal nominere en ny guvernør for -25-26. 


